
 

 

 
 

Studentrådet ØK 
        

Møtereferat Studentrådet ØK 
Dato:  01.02.23 
Tid: kl.16:15 -18:00 
Sted: M52 på Adolf Øien og på Teams 
   
Til stede: Kasper Solberg Lislevand (FTV), Eline Bodin (FTV), Siri Marte Persson 
(FTV), Benjamin Andre Pettersen (FTV), Sofia Lissette Hognestad (ISØ), Emma 
Aurora Skaar (ISØ), Bjørn Ivar Øye (HHS), Sten Arthur Gustav Agnalt (HHS), Oda 
Haugen Wiklund (IØTG), Martin Hadland Balke (ITV IØTG), Marthe Kirkeby (IØT), 
Ida Thorstensen Nilsen (IIF) 
 
Frafall: Erik Johansen Fafo (STi), Christian Rustad (IØT), Cecilie Strandman (IIF) 
Møteleder: Eline Bodin 
Referent: Kristin Eggen 
 
Saksliste: 
Møtereferat 14.11.22 og møteinnkalling 01.02.23 ble godkjent i møte. 

 

Runde rundt bordet, nevn gjerne litt om hvordan stemningen er blant studentene 
ved instituttet ditt og hva dere har jobbet med siden sist relatert til vervet. 
 
FTV- Siri 2.kl bachelor økonomi og administrasjon (Økad), deltar i 
Utdanningsutvalget på fakultetet ØK (UU-ØK), fakultetet ØK styremøte og medlem av 
Studenttinget. 
FTV- Eline 4.kl. samfunnsøkonomi, deltar i Utdanningsutvalget på fakultetet ØK (UU-
ØK), fakultet ØK styremøte og LOSAM (Lokalt samarbeidsutvalg). 
HHS- Bjørn 2.kl. bachelor økonomi og administrasjon (Økad).  
HHS - Arthur 1.kl. bachelor økonomi og administrasjon. 
Vi har hatt ett orienteringsmøte for å snakke litt om forventninger til det kommende 
semesteret og hva vi kan forvente av hverandre. Vi har vært innom allmøte og 
presentert oss for de som deltok der, og opplyst litt kort om hvem vi er og hva vi gjør 
som tillitsvalgte. Deltatt på møte angående akkreditering. Fått orden på datoer for de 
kommende møterekkene. 
Virker generelt som det er godt stemning på handelshøyskolen for tiden, hvor det er 

mange studenter å se på skolen og godt oppmøte på forelesninger. 

IØT- Marthe 5.kl. Industriell økonomi og teknologiledelse (Indøk). 
STU-møte. Oppstartsmøte med Benjamin. Planleggingsmøte oss to mellom. Formøte 
med instituttet med oppfølgingssaker og noen nye saker som når 
studentassistentstillinger legges ut sammenlignet med de andre instituttene. Marthe 
deltok på dialogmøte om akkreditering. 
 



ISØ- Sofia 3.kl. bachelor samfunnsøkonomi. 
ISØ- Emma 4.kl. samfunnsøkonomi. 
Siden forrige møte har Sofia og jeg søkt om klassekasser og fått søknaden godkjent. 

Vi har fått overført koronamidler til dem som fikk søknaden sin godkjent og startet 

oppfølgingen av dette. Vi har hatt 2 møter med FTV-ene for å planlegge semesteret, 

og vi har planlagt allmøte med alle studentene og søkt om midler til pizza.  

I tillegg har jeg fordelt masterlesesalplassene på instituttet, deltatt på 

erfaringsutvekslingsseminar etter NOKUT tilsynet, holdt presentasjon for de 

internasjonale studentene om studentrådet og studiemiljøet i Trondheim eller, og jeg 

har deltatt på dialogmøte om akkreditering av Fakultetet.  

 

 
FTV- Benjamin 3.kl. Industriell økonomi og teknologiledelse (Indøk), deltar i 
Instituttledermøte, SR-siving, Ansettelsesutvalg. 
FTV – Kasper 4. kl. samfunnsøkonomi, deltar i Instituttledermøter (ILM), vært på 
FTV-forum, hvor nye nettsider for Studentrådene ble diskutert, 
IØTG- Martin 1.kl. bachelor logistikkledelse. 
IØTG- Oda 2.kl. bachelor økonomi og administrasjon. 
Vi har vært i studentparlamentsmøte (Kun oppstarts møte med litt info til nye ITV-
ere). Møte med fagseksjonen (snakket om forsinket sensur, resultater på eksamen 
fra forrige semester).  
 
IIF- Ida 1.kl. Økonomi og administrasjon. Vi skal møtes i neste uke og planlegge 
semesteret. 
 
Konsulent, Kristin - for studentrådene økonomi, Informasjonsteknologi og 
elektroteknikk og ingeniørutdanningen. Det er bare å ta kontakt hvis dere trenger 
hjelp med noe i vervet som tillitsvalgt. Stikk gjerne innom kontoret mitt i 
Studentdemokratiet sine lokaler på Gløshaugen, digitalt på teams eller send e-post 
kristin.eggen@ntnu.no 
 
ØK-sak 01/23 Forsinket sensur   
Eline orienterte om saken. Vi har fått inn flere meldinger om at sensuren har vært 
forsinket. Det er lovfestet at sensur skal komme tre uker etter eksamen er avlagt.  

• Vi har bedt om en begrunnelse for forsinkelsen i utdanningsutvalget ØK (UU-
ØK). 

• Det viser seg at ca. halvparten ikke har fått sensur ved fakultetet ØK. 

• Hvis medstudenter spør dere tillitsvalgte om forsinket sensur, kan dere svare 
at Fakultetet følger opp saken og at studentene kan ta kontakt / gi beskjed til 
studieveileder på sitt studieprogram. 

  
 ØK-sak 02/23 Seminar   
Kasper hadde en gjennomgang av programmet på seminaret og litt praktisk 
informasjon.  

• Det blir arrangert tillitvalgtkonferanse (TK) fredag 10.02 på dagtid, der får dere 
tips til hvordan utføre tillitsvervet på en god måte og hvordan 
Studentdemokratiet er organisert. 

• Programmet på seminaret skal overlappe temaene på TK. 
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• Seminar ØK Frosta 10.02-12.02.23. Obligatorisk. 

• Buss fra Øya Helsehus oppmøte kl.15:30. 

• Husk å ta med studentrådsgenser. Vi skal ta bilder til nettsider. 

• Vi skal bo på hytter sammen med medlemmene i Studentrådet IV 
(Ingeniørvitenskap). 

• Festen på lørdag blir avsluttet offisielt kl.1:00. Viktig å ta hensyn til 
medstudenter.  

• FTV-ene vil være edruvakt. 

• Romfordeling blir fordelt med hensyn til eventuelt feststøy. Gi beskjed til 
Kristin. 

• Kristin sender ut program, pakkeliste, hytteregler og praktisk informasjon. 

• Minner om at dere må gi beskjed om studentrådsgenser og størrelse.  

• Gi beskjed om du skal reise videre fra Værnes på søndag. 
  
ØK-sak 03/23 Årshjul   
Siri presenterte saken. Det skal settes opp et årshjul med planer for det kommende 
året. De institutt-tillitsvalgte presenterte planer for våren 2023.  
Innspill: 
ISØ- arrangere allmøte angående koronamidler, evaluering av dette. Utdeling av 
undervisningsprisen. Få til en bedre erfaringsoverføring mellom ITV. Sette 
Klassetillitsvalgtordningen i system. Oppfordre til flere alkoholfrie arrangement i regi 
av linjeforeninger. 
 
HHS- Gjennomføre psykososial undersøkelse, følge opp akkrediteringsprosessen. 
 
IØT – Følge opp foreslåtte tiltak fra den psykososiale undersøkelsen. Fokus på tiltak 
mot ensomhet, både på enkelte studieprogram og i noen klasser. Hatt budsjettmøte 
hvor midler ble øremerket til slike tiltak. Møte med KTV og linjeforeninger for videre 
planlegging. Dialogmøte med instituttet (studieveilederne), tema følge opp studenter 
etter fadderordningen er arrangert. Saker denne våren er fagvalg. Det skal 
utarbeides en database for godkjente fag fra andre universitet.  
 
Det viser seg at IØT bruker studentassistenter uavhengig av arbeidsoppgaver. Det vil 
si at mange studenter egentlig fungerer som læringsassistenter, men får 
studentassistentlønn. Det er ulike lønnstrinn studentassistenter og 
læringsassistenter. Som læringsassistent må man ha LAOS-kurs. IØT vil følge opp 
saken videre. 
 
På ISØ er studentene ansatt som læringsassistenter. 
 
IØTG- vi vil jobbe med å skape gode klassemiljø innad i klassene, spesielt for 1.kl. 
Samarbeide med KTV om å dra i gang felles arrangement. Informere om 
velferdsmidler. 
 
IIF- Vi har avtalt møte for å legge planer for semesteret.  
  
ØK-sak 04/23 Stort frafall på Gjøvik  
Benjamin orienterte om saken. På Gjøvik har det vært et stort frafall blant studenter 
som startet høsten 2021. Dette er selvsagt bekymringsfullt, og ledelsen ved IØT-G 
ser dette i sammenheng med en høy strykprosent på matteeksamen blant de samme 



studentene. Man har derfor vært ekstra spent på hvordan disse eksamensresultatene 
har vært for kullet som startet i høst.  
 
ITV-paret fra IØT-G orienterte om saken.  

• Høyt frafall blant 2021-kullet. 

• Høy strykprosent i regneemner. Bedriftsøkonomi og matematikk. Studenter 
som har hatt P-matte fra Videregående skole (VGS) strever i disse fagene. 
Det kan virke som at disse fagene blir nedprioritert i forhold til andre emner. 

• HHS, matte i Trondheim, vanlige forelesninger, studentassistenter en gang i 
uka som går gjennom pensum og oppgaver. Øvingsoppgaver annenhver uke. 

• Studenter som har hatt S- og R-matte på VGS ser på matte-fagene som 
repetisjon. 

• Det finnes et tilbud om mattekurs som kan tas før studiene starter. 

• ISØ, har hatt positive erfaringer med å dele inn øvinger etter kunnskapsnivå. 

• ITV-ene har hatt møte med fagseksjon på Gjøvik, der det ble foreslått et slikt 
opplegg. 

• ISØ – bruker verktøyet Curipod (diskusjonsplattform) aktivt i forelesninger og 
studentassistenter kan følge opp og svare på faglige spørsmål fra studentene.  

• Faget Driftsregnskap på HHS hadde stor strykprosent i fjor og enda større nå. 
Viktig at dette følges opp og hvilke tiltak som bør settes inn. Dette må sees i 
sammenheng med undervisningsopplegget i faget. 

  
ØK-sak 05/23 Utvidede læringsmetoder  
Benjamin presenterte saken. Gjennom høstsemesteret var det mye diskusjon på alle 
nivå ved NTNU om den “nye” praksisen som innebar tilnærmet ingen opptak av 
forelesninger eller tilsvarende. Saken ble også diskutert i studentrådet. Vi har i 
ettertid diskutert mye med fakultetsledelsen, i diverse fora, og med studenter fra 
andre fakultet. Inntrykket er at NTNU jobber/bør jobbe/må jobbe med ulike 
læringsmetoder i tiden framover. Hvilke tanker har studentrådet rundt dette? Skal vi 
jobbe for opptak? Holder det med utfyllende slides fra forelesning? Mer omvendt 
undervisning?  

• På IE fakultetet har de hatt en spørreundersøkelse blant studenter om 
læringsmetoder. IV har også tenkt å gjennomføre en slik undersøkelse.  

• FTV-ene tok opp dette på et oppstartsmøte med Dekan Monica Rolfsen og 
Seksjonssjef Gunnar Bendheim. De er positive til en slik undersøkelse. Viktig 
å ta hensyn til ulike fag og undervisningsopplegg.  

• Har snakket med andre FTV og kommet fram til at vi ønsker å gjennomføre en 
større undersøkelse. 

• Håper at vi kan få til dette så fort som mulig etter seminar og at ITV kan hjelpe 
oss. 

Innspill: 

• IØT, positivt, vil gjerne oppfordre studenter til å svare på undersøkelsen. 
Forslag å lage en plakat med QR-kode. Eventuelt gavekort som premie. 

• Sende ut undersøkelsen i en felles e-post via instituttene. 

• Gjøvik har ikke fått tilbakemeldinger fra studenter at de savner opptak, men 
bra å få konkrete svar på hva studentene ser på som godt 
undervisningsopplegg. 

• Ålesund, bra med en slik undersøkelse for å kartlegge studentene behov. 



• Undersøkelsen bør ikke ligge ut for lenge, så lenge distribueringen skjer 
samtidig. 

  
ØK-sak 06/22 FTV orienterer   
Benjamin orienterte om sakene. 
Velferdsmidler ØK 

• Vi har fått innvilget 150 000,- for 2023. Beløpet vil bli nedjustert til neste år.  

• Åpner for søknader 01.02.23 kl. 19:00 Frist 19.februar 2023. 

• Det står i retningslinjene hva man kan søke på.  

• Viktig å legge ved et detaljert kostnadsestimat.  

• FTV-ene har gitt beskjed til instituttene. 
 

Ny nettside Studentrådet ØK 

• Studentdemokratiet jobber med nye nettsider til alle studentrådene.  

• Mulig å komme med innspill til hva som bør være med på vår side. 
 

ChatGPT 

• Hjemmeeksamen i sin nåværende form kan bli vanskelig å gjennomføre 
fremover. 

• FTV mener at fakultetet og NTNU bør se på det som et nyttig verktøy og 
hjelpemiddel til studentene. 

• Dette er først og fremst en sak for NTNU sentralt. 

• ChatGPT blir diskutert i formøter til NTNU-styre. Kom gjerne med innspill og 
spørsmål til studentenes representanter i styre Roar og Emilie (de sitter i 
Studentdemokratiet sine lokaler på Gløshaugen). 

• Dette er diskutert i utdanningsutvalget IØT. De var positive og ønsker å lære 
hvordan studentene kan bruke dette som et verktøy. 

 
EnkelEksamen 

• Nettside som tilbyr forhåndsinnspilte videoer i økonomi og matte-fag til 
spesifikke fag, som studentene må kjøpe tilgang til. Fakultetet er redd for at de 
bruker undervisningsopplegg av fakultetet, plagiering. STØH venter på et 
dialogmøte med fakultetet. 

• Dette bør sees i sammenheng med hvor mange som møter opp i forelesninger 
de aktuelle emnene hvor EnkelEksamen blir benyttet. Kan det ha 
sammenheng med at studentene ikke får god nok læringsutbytte i disse 
emnene. 

• Studocu tilbyr gamle forelesningsnotater/ sammendrag og løsningsforslag, 
som tilbyr samme tjeneste. 
 

Pris Beste foreleser, beste veileder  

• Få initiativer for gode undervisere og få anerkjennelse for jobben de gjør, pr. i 
dag.  

• IØT sender ut et nominasjonsskjema til alle studenter. Dette kan være 
motiverende for gode forelesere. Lite jobb for ITV-ene. Svarene ble sendt til 
instituttet som laget et diplom. Resultatet ble annonsert i ILM.  

• ISØ har gjort noe lignende. 

• Kan dette innføres på alle institutt ved fakultetet ØK.  



• Positivt og viktig at de tillitsvalgte legger til rette for å fremme gode 
undervisning. 

 
Møteevaluering 

• Kjekt å komme i gang. 

• Bra møte og gode diskusjoner. 

• Gode og relevante saker. God møteledelse. 

• Gode innspill og diskusjoner 

• Mange gode ideer i møte, som man kan ta med i vervet som ITV. 

• Lærer mye ved å delta i slike møter 
 
Diggerunde  
 


